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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data 

de 22.09.2023 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Oana Amăriuței- șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Imireanu – șef Serviciul proiecte; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-nul Traian Negulescu – director Direcția relații interne și internaționale ; 

▪ d-nul Dan Grigoraș – șef Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-na Daniela Pamfil – inspector Compartiment învățământ, tineret; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul d-nul Viorel Dănilă – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director SC Transport Public SA. 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 

 

SECȚIUNEA I 

1. proiect de hotărâre pentru aprobarea documentaţiei tehnico-economice, a 

indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate și descrierea sumară a 

investiției propuse a fi realizată prin proiectul „Optimizarea coridorului Nord-Sud 

prin realizarea reţelei de terminale intermodale, creşterea accesibilităţii reţelei de 

transport; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre pentru aprobarea aniversării Zilei Internaționale a Persoanelor 

Vârstnice în data de 1 octombrie 2023; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 
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3. proiect de hotărâre pentru completarea Anexei la H.C.L. nr. 350/2022 privind 

aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană a Municipiului Focșani pentru 

perioada 2021-2027 ; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 8,00 mp. situat în Focșani, str. Profesor Gh. Longinescu nr. 32 județul 

Vrancea,   T 19, P 1808 înscris în CF 71950, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către domnul Duță Gheorghe; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 21,00  mp. situat în Focșani, bdul. Unirii nr. 24, bl. B1,  județul Vrancea,   

T 192, P 10523 înscris în CF 62103, ce aparține domeniului privat al Municipiului 

Focșani, către domnul Țigănuș Cornel; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

6. proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 66214/29.06.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului Urbanistic 

Zonal „Atragere în intravilan suprafață de teren de 3500 m2 și amplasare cort 

evenimente” – extravilanul municipiului Focșani, T. 7, P. 384, pe terenul identificat 

cu numărul cadastral 64722, în suprafață de 3500 m2; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

7. proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 130548/20.12.2022 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „Elaborare PUZ pentru construire imobil locuințe colective la 

S+3E+4R și spațiu comercial la parter” – municipiul Focșani, str. Cezar Bolliac nr. 

5A, pe terenul identificat cu numărul cadastral 66300, pe terenul în suprafață de 

1400 m2 ; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

8. proiect de hotărâre privind  aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 66888/03.07.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului Urbanistic 

Zonal „Creare capacitate nouă de producție energie electrică din energie solară” – 

intravilanul municipiului Focșani atras, conform H.C.L. nr. 51/2008, T. 56, P. 235, 

pe terenul identificat cu numărul cadastral 50580, în suprafață de 8869 m2; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

SECȚIUNEA a II-a  

 

1. Cererea de anulare/revocare integrală a Hotărârii Consiliului local al 

municipiului Focșani nr. 55/2000 formulată de avocat Corina Dodoiu, însoțită 

de Informarea nr. 85803/2023; 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 22.09.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 784 

din 19.09.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana? Doamna Ailincuței mă auziți? O să revin. 

 Doamna Balaban Elena Luminița? 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel?” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „Prezent.” 

 Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria. Absentă este în concediu medical.” 

Doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Drumea Alina Ramona „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Gongu Emanuel „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Domnul Macovei Liviu George?” 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia?” 

Doamna consilier Marcu Livia Silvia „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai? O să revin. 

Domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 
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Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Ailincuței mă auziți? O să anunț când intră, mai devreme la comisii a fost în 

online. 

Astfel constat că în sală sunt prezenți 10 consilieri locali municipali, iar în 

mediul online 8, absenți consemnați fiind doamna Dimitriu-Bunghez, doamna 

Ailincuței și domnul Nedelcu, o să anunț dacă intră în online. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliul Local din data 

de 31.08.2023. Dacă nu sunt discuții pe marginea procesului verbal? În sală nu sunt.” 

Domnul consilier Bîrsan Costel „doamnă mă scuzați, nu particip la vot, nu am 

fost prezent. Mulțumesc.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan nu participă la vot. În sală toți domnii consilieri, mai puțin domnul 

Bîrsan, sunt „pentru”. 

Doamna Balaban? Discuții pe procesul verbal din 31 august?” 

Doamna consilier Luminița-Elena Balaban „de acord, nu am discuții.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu? 

Domnul Dumitru, este „pentru”. 

Doamna Marcu?” 

Domna consilier Livia-Silvia Marcu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Pentru”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina-Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„n-a intrat doamna Ailincuței incă, probabil până facem introducerea se conectează. 

Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri  Costea Ionel, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia-Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nistoroiu 

Alexandru, Radu Nițu, Pristavu Viorica, Ungureanu Daniel și o neparticipare la vot a 

domnului consilier Bîrsan Costel. 

Doamna Ailincuței am supus la vot procesul verbal din 31.08.2023.” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 18 voturi „pentru” procesul verbal a fost aprobat. 

Domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„mulțumesc, cu 19 voturi „pentru” procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Domnule președinte vă invit să preluați lucrările ședinței.” 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „mulțumesc doamna 

secretar. 

Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri, bună ziua stimați invitați, bună ziua 

domnule Primar, bine ați venit la ședința extraordinară a Consiliului Local din data de 

astăzi. Ședință convocată așa cum amintea și doamna secretar, conform Dispoziției nr. 

784 din luna aceast. Vă rog dacă sunt discuții pe marginea ordinii de zi. Vă rog 

domnule Primar.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „domnule 

președinte, doamnelor și domnilor consilieri, stimați colegi, bună ziua în primul rând, 

bine ați venit la o nouă ședință extraordinară, aș propune înainte de a intra în lucrările 

ședinței de astăzi, pentru că în data de 31 august a fost aprobat prin Hotărârea 

Consiliului Local, deci prin voința dumneavoastră, premierea elevilor Preda David 

Ștefan și Balaș Mircea medaliați la olipiadele internaționale în anul 2023 precum și a 

profesorilor indrumători, Dragomir Iulian Octavian și Canae Adrian. Să facem întâi 

premierea și apoi să intrăm în lucrările ședinței extraordinare. 

Avem așa cum v-am spus, elevul Preda David Ștefan de la Colegiul Național 

Unirea, medalia de aur, locul I pe națiuni la Olimpiada Internațională de Geografie 

desfășurat în perioada 8-14.08.2023 la Bandung, Indonezia cu profesorul îndrumător 

Dragomir Iulian Octavian. De altfel domnul profesor este un abonat la premiile oferite 

și de Primăria municipiului Focșani deoarece dumnealui a fost și coordonatorul 

elevului Ioan Adrian Toma care a obținut medalia de aur la Olimpiada Internațională 

de Geografie din China 2016. 

Felicitări, multă sănatate, succes. Să înțeleg că deja David este în Germania. 

Sunt niște copii minunați cu care ne mândrim și le mulțumesc încă o dată personal, dar 

și în numele Primăriei și a tuturor colegilor din Consiliul Local pentru că împreună, 

dumneavoastră ne faceți mândri și noi susținem performanța, ca întotdeauna. 

Invităm deasemeni pe elevul Balaș Mircea de la Colegiul Național Unirea care 

a obținut Mențiune de Onoare la Olimpiada de Filozofie desfășurată în Grecia, fiind 

îndrumat de profesorul Canae Adrian. Felicitări.” 

Elevul Balaș Mircea „o să spun doar mulțumesc frumos pentru onoarea de a fi 

invitat aici. Mulțumesc.” 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „am rămas la ordinea 

de zi, dacă sunt discuții. Vă rog domnule Primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „da 

domnule președinte de ședință, mulțumesc, în completarea ordinii de zi de astăzi 

propun 4 proiecte de hotărâre și anume: 

1. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

municpiului Focșani nr. 102/2023 privind aprobarea actualizării devizului general, a 

indicatorilor tehnico-economici și a contribuției de la bugetul local pentru obiectivul 

de investiții: „Refacere trotuare, alei, parcaje si covor asfaltic - strada Mare a Unirii”;  

  2. proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea Hotărârii Consiliului 

Local al Municipiului Focșani nr. 384/2015 privind aprobarea inventarului bunurilor 

care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Focșani, cu modificările și completările 

ulterioare;  

  3. proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focşani nr. 101/2023 privind aprobarea implementării proiectului 

„Construirea de insule ecologice digitalizate ȋn Municipiului Focşani”, etapa a II-a;  

  4. proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 

424/26.09.2019,  cu modificările și completările ulterioare;  

    Vă mulțumesc.” 

 

 



7 
 

 

Domnul președinte de ședință Liviu George Macovei „mulțumesc. Vă rog 

dacă mai sunt discuții pe marginea ordinii de zi? Dacă nu, supun la vot suplimentarea 

ordinii de zi, cu cele 4 proiecte, cine este „pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. 

Pe online.  

Doamna Ailincuței? 

Doamna consilier Lauriana Ailincuței „Pentru”. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Da. 

Mulțumesc! Domnul Dumitru este „pentru”. Are mâna ridicată. Doamna Marcu? Cred 

că nu mai este, nu? Pe online? N-o văd.  

Domnul Nedelcu?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Da. 

Mulțumesc! Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Tătaru?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul 

Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu: „Cu mâna ridicată. Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „A! Da. 

Mulțumesc! N-am văzut. Aici avem 19 voturi.  

Cu 19  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Tătaru Alexandra, Costea Ionel, Bîrsan Costel, 

suplimentarea ordinii de zi  a fost aprobată. 

Supun la vot ordinea de zi în integralitatea sa. Cine este ”pentru”? 

În sală toată lumea este ”pentru”. 

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Viorica Pristavu,  Zîrnă Cristian,  Gheoca Corneliu-Dumitru,   

Macovei  Liviu George, Costea Ionel,  Bîrsan Costel, Răduță Nicolae. 

Pe online? Doamna Ailincuței?”  

Doamna consilier Lauriana Ailincuței : „Pentru.” 
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Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Domnul 

Dumitru este ”pentru”. Doamna Marcu nu este. Domnul Nedelcu? ” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: 

„Mulțumesc! Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Mirela Stroie: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Tătaru?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul Ungureanu?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu: „ Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Este 

”pentru”. Da. Nu vă văd. Nu știu... Sunt obișnuit cu galaxy.” 

Cu 19  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă 

Cristian, Gheoca Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, 

Stroie Mirela, Drumea Alina Ramona, Tătaru Alexandra, Costea Ionel, Bîrsan Costel,  

ordinea de zi  a fost aprobată. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru aprobarea documentaţiei tehnico-economice, a indicatorilor 

tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate și descrierea sumară a investiției 

propuse a fi realizată prin proiectul „Optimizarea coridorului Nord-Sud prin 

realizarea reţelei de terminale intermodale, creşterea accesibilităţii reţelei de 

transport; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog! 

Discuții pe marginea acestui proiect? Nu sunt... supun...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnule 

președinte, dacă-mi permiteți ?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog,  

domnule primar!” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Voiam 

doar așa să fac o scurtă prezentare, pentru că din titlul proiectului nu se înțelege și aș 

vrea mai mult pentru cetățenii municipiului Focșani,  să mai fac încă o dată precizarea 

că astăzi este un moment important pentru municipiul Focșani. Dacă acest proiect se 

va aproba, întrucât este vorba despre 2 artere noi de circulație pe care dorim să le 

construim prin finanțare pe fonduri europene, în special, este vorba de străpungerea 

din strada Cuza Vodă până în Centura ocolitoare, E 85. Deci până la sensul giratoriu 

de la Carrefour, cum îl cunoaștem cu toții. Cred că este o arteră extrem de importantă 

care va putea fluidiza și mai mult traficul în zona de nord a orașului. De asemeni, mai 

dorim să construim o nouă arteră de circulație care să facă legătura între Cartierul 

Laminorul făcând legătura între str. Militari și str. Anghel Saligny și de asemeni, prin 

același proiect vom moderniza actuala autogară și vom construi o autogară nouă în 

sud-estul orașului, să spunem așa. Este vorba despre o autogară nouă pentru a putea 

într-un fel  sau altul, să încercăm pe viitor să degrevăm municipiul Focșani de aceste 

microbuze care fac legătura între Focșani și alte localități din județul Vrancea.  

Practic, în urma studiului de trafic efectuat în 2019, la acea dată, aproximativ 

620 de microbuze tranzitează zilnic municipiul Focșani. Au microbuze care fac 

legătura între municipiul Focșani, execută transport public  între municipiul Focșani și 

alte localități din județul Vrancea. De aceea cred că este un moment important și nu 

trebuie trecut așa pe repede înainte.  

Mă bucur dacă s-ar vota și vă mulțumesc în numele focșănenilor! Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Da. 

Mulțumesc, domnule primar! Alte discuții pe marginea proiectului nr. 1? Dacă sunt? 

Vă rog! Dacă nu, supun la vot proiectul. Cine este pentru? 

În sală avem 10 voturi.  

În sală sunt ”pentru” următorii domni consilieri: Radu Nițu,  Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Viorica Pristavu,  Zîrnă Cristian,  Gheoca Corneliu-Dumitru,   

Macovei  Liviu George, Costea Ionel,  Bîrsan Costel, Răduță Nicolae. 

Pe online? Doamna Ailincuței? ” 

Doamna consilier Lauriana Ailincuței : „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Balaban?” 

Doamna consilier Elena Luminița Balaban: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Drumea ? Dacă ne auziți? ” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Da. 

Mulțumesc! V-am auzit. Domnul Dumitru este ”pentru”. Domnul Nedelcu? Este 

”pentru”.  

Domnul Nistoroiu? Nu ne aude. 

 Doamna Stroie?” 

 Doamna consilier Mirela Stroie: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Doamna 

Tătaru?” 
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Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Pentru.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Și 

domnul Ungureanu este pentru.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani, Marta-Carmen Ghiuță: 

„18.” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „18 voturi 

”pentru”, proiectul a fost aprobat.” 

Cu 18  voturi ”pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri: Radu Nițu, 

Balaban Elena Luminița, Ungureanu Daniel, Viorica Pristavu, Gongu Emanuel,  

Nedelcu Mihai, Ailincuței Lauriana, Mocanu Georgian, Zîrnă Cristian, Gheoca 

Corneliu-Dumitru, Răduță Nicolae, Dumitru Victor, Macovei Liviu, Stroie Mirela, 

Drumea Alina Ramona, Tătaru Alexandra, Costea Ionel, Bîrsan Costel,  proiectul nr. 

1 a fost aprobat devenind hotărârea nr. 283 

Vă rog, domnule Bîrsan!” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mulțumesc! Nu am vrut să iau cuvântul la 

început, să nu perturb votul la acest proiect.  

Domnule primar, noi de multe ori am luat cuvântul aici în Consiliul Local și am 

cerut grăbirea acestui proiect pe care noi l-am votat. Acum l-am votat.  Este pe linie 

dreaptă. Este un lucru foarte bun care se realizează. Ideea este să se facă și repede. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnule 

consilier.... Dacă-mi permiteți, domnule președinte? Să-i dau răspuns. Noi acum 

suntem în faza în care finalizăm și proiectul tehnic. Vom avea de parcurs niște etape 

cu privire la exproprierea terenurilor pe care se vor construi aceste străzi noi.  

Sunt etape de parcurs. Urmează, după ce finalizăm și este acceptat de ADR S-E 

Brăila acest proiect, să depunem cerere de finanțare pentru execuție, în exercițiul 

financiar 2021-2027. Deocamdată, sesiunea de depunere a acestui proiect, a acestor 

tipuri de proiecte nu este deschisă. Deci noi ne pregătim, pregătim toată documentația 

în momentul în care se lansează această sesiune de depunere a cererilor de finanțare, 

am depus cererea de finanțare, când avem semnat contractul de finanțare...  

Bine. Putem să facem un pas înainte, să spunem, să scoatem la licitație execuția 

cu clauză suspensivă, în ideea că vom avea garanția că avem o sumă prealocată pentru 

municipiul Focșani, pentru aceste tipuri de proiecte. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Mai permiteți încă o întrebare. Domnule 

primar, îmi cer iertare! Dar dacă tot am început pe asemenea subiecte.... gazele de la 

Mândrești. Inclusiv colegul Nistoroiu întreabă. Este foarte nerăbdător. Sunt destui 

cetățeni din Mândrești care-mi adresează întrebări. Sunt foarte nerăbdători. Ce facem? 

Avem finanțare? Să înțeleg....  firme care doresc să implementeze acest proiect? Ce 

facem? Îi dăm drumul la treabă?”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Suntem 

așa cum ați spus și dumneavoastră... Într-adevăr, ieri domnul ministru al Dezvoltării, 

Adrian Veștea ne-a dat o veste bună că s-a emis ordinul de ministru cu privire la 

aprobarea finanțării prin Program Național de Investiții ”Anghel Saligny”. Noi suntem 

în perioada în care evaluăm ofertele. Sunt 5 asocieri de firme care s-au înscris la 

licitație și suntem în perioada de avaluare a ofertelor pentru a putea să desemnăm un 
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câștigător al acestei licitații și după ce se va semna contractul, sperăm să nu avem 

contestații, putem să dăm ordinul de începere pentru proiectare. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Da, domnule primar, dar din punctul meu de 

vedere durează prea mult evaluarea aceasta. Prea mult, chiar 5 consorții să fie.... este 

destul de mult timp. Mie mi se pare că este un pic trasă de ....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt 

etape de parcurs, domnule consilier.” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Știu, domnule primar, dar știm cu toții 

etapele astea.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „      S-au 

citit de către colegii noștri toate documentațiile depuse și s-au solicitat clarificări, din 

câte știu și suntem în perioada în care așteptăm răspuns pentru aceste clarificări de la 

cei care s-au înscris în licitație. ” 

Domnul consilier Costel Bîrsan: „Din câte îmi aduc aminte sunt câteva luni de 

când tot evaluăm. Haideți să grăbim un pic ritmul. Mulțumesc!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Pentru 

străzile Nicolae Bălcescu, Timiș, Predeal, Magazia Gării a durat licitația aproape 8 luni 

de zile. Tot așteptăm răspunsul la clarificări, da? Mulțumesc!” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Da. 

Mulțumesc!” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru aprobarea aniversării Zilei Internaționale a Persoanelor 

Vârstnice în data de 1 octombrie 2023; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă. 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog! 

Discuții pe marginea acestui proiect?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnule președinte, aș vrea eu să 

intervin. ” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog, 

doamna Tătaru. V-ascultăm!” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru: „Mulțumesc ! Dragi colegi, domnule 

primar, eu aș fi de acord să sărbătorim persoanele vârstnice, însă acest proiect în forma 

pe care ne-ați prezentat-o, îi discriminează pe ceilalți 22.000 de pensionari. Deci, noi 

acum prin acest proiect ne adresăm la 300. Deci vreți să organizați o petrecere pentru 

300 de pensionari. Ce lipsește în acest proiect, lipsește lista sau lipsesc criteriile de 

selecție a celor 300.  

Deci având în vedere că există în Focșani înregistrați 22.300 de pensionari, nu 

ar fi mai frumos să facem un eveniment care să se adreseze tuturor acestor pensionari 

și nu doar pentru 300 ? Întreb. Nu este corect să facem doar pentru cei 300. Care sunt 

criteriile de selecție ? 99% dintre pensionari nu au fost invitați la acest bal. Deci eu mă 

abțin la acest proiect și l-aș vota în altă formă dacă îl propuneți pe ordinea de zi în 

ședința ordinară. Mulțumesc !”  

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Da. 

Mulțumesc! Vă rog! Dacă mai sunt discuții pe marginea acestui proiect?” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnule 

președinte, dacă-mi permiteți sa-i dau un răspuns doamnei viceprimar?” 

Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Liviu-George Macovei: „Vă rog!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Deși nu 

cred că este cazul să ne implicăm într-o asemenea dispută. Dacă se citea cu atenție 

referatul și actele care au stat la baza propunerii acestui proiect, s-ar fi văzut foarte clar 

că este practic o solicitare din partea unor asociații de pensionari, care funcționează pe 

raza municipiului Focșani. Propunerea a venit din partea dumnealor. Noi am luat act 

de această propunere și v-am supus-o spre dezbatere dumneavoastră. Din ce înțeleg eu, 

aceste asociații n-au mai mult de 300 de membri. Într-adevăr, în municipiul Focșani 

sunt mult mai mulți pensionari și noi de fiecare dată am asigurat diverse evenimente 

pentru toți pensionarii, dar nu cred că toți vor dori sau vor putea să participe la 

asemenea tipuri de evenimente. Dacă considerați că nu este necesar...  

Nu desfășurăm nici Festivalul de astăzi, de Știință și Tehnică la propunerea 

dumneavoastră doamna viceprimar Tătaru pentru că nu ați invitat toți elevii din 

municipiul Focșani ca să se bucure de ceea ce înseamnă știință și tehnică pe care 

dumneavoastră...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Ba da domnul primar, vă rog să nu îmi 

mai scoateți din context..eu am invitat pe toată lumea la acest...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Mulțumesc, am închis subiectul doamna...” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „...festival și acum dacă tot ați amintit 

despre el, pentru că voiam să vă fac invitația publică la sfârșitul ședinței, dar dacă tot 

ați amintit vă adresez dumneavoastră, domnule primar, invitația de a participa începând 

cu ora 16 astăzi și mâine la aceiași oră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu 

dumneavoastră sunteți organizator doamna viceprimar, eu am primit invitația de la 

organizatori, mulțumesc.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „..domnilor consilieri și mulțumesc 

pentru sprijinul acordat...” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Să înțeleg 

că vă confundați cu organizatorul? Dumneavoastră sunteți organizatorul doamna 

viceprimar?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „..domnule primar dacă vreți să aveți o 

dispută cu mine puteți să o faceți bărbătește..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Răspundeți-mi la întrebare, simplu, sunteți organizator de mă invitați 

dumneavoastră?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Eu vă invit în calitate de inițiator al 

acestui proiect. Organizatorul a preluat sarcina de a face acest festival așa cum se 

cuvine, profesionist. Deci parcul este al tuturor, comunitatea este așteptată să participe 

la acest festival, nu este festivalul meu.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dar 

întreb așa, în calitate de profesor dumneavoastră ați plasat o invitație personală la toți 

elevii din municipiul Focșani.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „ În calitatea mea de profesor, am rugat 

Inspectoratul Școlar să facă toate demersurile necesare și să facă acel comunicat pentru 

toate școlile. Nu eu trebuie să fac această invitație în nume personal, ci Inspectoratul 

Școlar către toată rețeaua de școli și unități de învățământ.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Bine, am 

înțeles. Succes la eveniment.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Da, este firesc așa să fie.” 

 Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Tătaru 

mulțumesc, eu sunt convins că domnul primar azi va fi prezent acolo fără probleme și 

va participa...” 

 Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Da, așa ar fi firesc.” 

 Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Sunt convins că lucrul 

acesta se va întâmpla..”  

 Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Nu să arunce cu ură în stânga și în 

dreapta. Bun revenind la acest proiect, cred că toți pensionarii merită respect și 

dumneavoastră să le oferiți o viață mai bună domnule primar, nu în parcul de distracție 

doar pentru 300 de pensionari. Vă mulțumesc!” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Da, mulțumesc , dacă 

mai sunt și alte discuții, mulțumesc doamna Tătaru. Vă rog dacă mai sunt și alte discuții 

pe marginea acestui proiect. Dacă nu mai sunt supun la vot proiectul numărul 2. Cine 

este pentru? În sală toată lumea este pentru. Pe online doamna Ailincuței?” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Mulțumesc, doamna 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Domnul Dumitru? 

Pentru, da, mulțumesc! Doamna Marcu nu este. Domnul Nedelcu este pentru. Doamna 

Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela: „Abținere.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Tătaru s-a 

exprimat cu abținere și domnul Ungureanu care este pentru, avem doamna secretar... 

domnul Nistoroiu l-am sărit.”  

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru, pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Cu 17 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri, Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, 

Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu 

Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, 
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Ungureanu Daniel și 2 „abțineri” din partea doamnelor consilieri Stroie Mirela și 

Tătaru Alexandra, proiectul numărul 2 a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 284 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre pentru completarea Anexei la H.C.L. nr. 350/2022 privind aprobarea 

Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană a Municipiului Focșani pentru 

perioada 2021-2027 ; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă sunt. Nu sunt. Supun la vot proiectul numărul 3. Cine 

este pentru? În sală toți consilierii sunt pentru. Pe online doamna Ailincuței?” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Domnul Dumitru este 

pentru. Domnul Nedelcu este pentru. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Tătaru?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Și domnul Ungureanu 

care este pentru.  

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri, Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul numărul 3 a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 285  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 8,00 mp. situat în Focșani, str. Profesor Gh. Longinescu nr. 32 

județul Vrancea,   T 19, P 1808 înscris în CF 71950, ce aparține domeniului privat 

al Municipiului Focșani, către domnul Duță Gheorghe; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect. Nu sunt. Supun la vot proiectul numărul 4. Cine este pentru? 

În sală toată lumea este pentru. Pe online doamna Ailincuței?” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.”  
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Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Domnul Dumitru nu 

vă mai văd pe..ba da, este pentru. Domnul Nedelcu este pentru. Domnul Nistoroiu? 

Trecem la doamna Stroie.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Da, mulțumesc. 

Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Tătaru? 

Domnul Ungureanu este pentru. Doamna Tătaru n-am auzit, dacă mai sunteți vă rog să 

vă exprimați. Dacă nu.. avem 18 voturi pentru.” 

Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri, Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul 

numărul 4 a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 286  

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 5 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea vânzării fără licitație publică a terenului în 

suprafață de 21,00  mp. situat în Focșani, bdul. Unirii nr. 24, bl. B1,  județul 

Vrancea,   T 192, P 10523 înscris în CF 62103, ce aparține domeniului privat al 

Municipiului Focșani, către domnul Țigănuș Cornel; Inițiator, Primar, Cristi 

Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect. Observ că nu sunt. Atunci supun la vot proiectul. Cine este 

pentru? În sală avem majoritate. Pe online doamna Ailincuței?” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Domnul Dumitru este 

pentru. Domnul Nedelcu este pentru. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Stroie? 

Doamna Stroie? Doamna Tătaru se deplasează.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Pentru.” 

Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Și domnul Ungureanu 

care este pentru. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri, Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 
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Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul numărul 5 a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 287 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 6 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 66214/29.06.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „Atragere în intravilan suprafață de teren de 3500 m2 și 

amplasare cort evenimente” – extravilanul municipiului Focșani, T. 7, P. 384, pe 

terenul identificat cu numărul cadastral 64722, în suprafață de 3500 m2; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Avem unde să facem 

petrecere. Vă rog dacă sunt discuții pe marginea acestui proiect. Dacă nu, supun la vot 

proiectul numărul 6. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. Pe online 

doamna Ailincuței?” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Domnul Dumitru este 

pentru. Domnul Nedelcu este pentru. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Stroie?” 

Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Tătaru?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Și domnul Ungureanu 

care este pentru. 

Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri, Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, 

Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

proiectul a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 288 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 7 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 130548/20.12.2022 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „Elaborare PUZ pentru construire imobil locuințe colective la 

S+3E+4R și spațiu comercial la parter” – municipiul Focșani, str. Cezar Bolliac 

nr. 5A, pe terenul identificat cu numărul cadastral 66300, pe terenul în suprafață 

de 1400 m2 ; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect. Nu sunt. Supun la vot atunci proiectul numărul 7. Cine este 

pentru. În sală toată lumea este pentru. Pe online doamna Ailincuței?” 
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Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Domnul Dumitru este 

pentru. Domnul Nedelcu pentru. Domnul Nistoroiu? Doamna Stroie? Doamna 

Tătaru?” 

Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru.”  

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Mulțumesc, domnul 

Ungureanu pentru. Domnul Nistoroiu nu l-am auzit.” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Da, mulțumesc, cu 19 

voturi...” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Cu 18, domnul Dumitru a ieșit.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Cu 18 voturi „pentru” 

din partea doamnelor și domnilor consilieri, Bîrsan Costel, Costea Ionel, Drumea Alina 

Ramona, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost aprobat, devenind hotărârea nr. 289 

Sper ca pe ecran să am toți participanții de la această ședință, dacă mă ajută cei 

de la tehnic, să fiu sigur. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Da, îi avem.” 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 8 pe ordinea de zi: proiect 

de hotărâre privind  aprobarea Raportului Informării și Consultării Publicului 

nr. 66888/03.07.2023 privind documentația P.U.Z. și aprobarea Planului 

Urbanistic Zonal „Creare capacitate nouă de producție energie electrică din 

energie solară” – intravilanul municipiului Focșani atras, conform H.C.L. nr. 

51/2008, T. 56, P. 235, pe terenul identificat cu numărul cadastral 50580, în 

suprafață de 8869 m2; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Vă rog dacă sunt 

discuții pe marginea acestui proiect. Dacă nu sunt. Supun la vot proiectul numărul 8. 

Cine este pentru. În sală toată lumea este pentru. Pe online doamna Ailincuței?” 

Doamna consilier Ailincuței Lauriana: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Balaban?” 

Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina: „Pentru.”  
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Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Domnul Nedelcu este 

pentru. Domnul Nistoroiu?” 

Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Stroie?”  

Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru.”  

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Doamna Tătaru?” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Pentru.” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Și domnul Ungureanu 

care este pentru.  

 „Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri, Bîrsan 

Costel, Costea Ionel, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 

Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, proiectul a fost 

aprobat, devenind hotărârea nr. 290  

Trecem la proiectele suplimentare votate astăzi în ședința extraordinară. 

 

Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 1 în completarea ordinii de 

zi: proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al 

municpiului Focșani nr. 102/2023 privind aprobarea actualizării devizului 

general, a indicatorilor tehnico-economici și a contribuției de la bugetul local 

pentru obiectivul de investiții: „Refacere trotuare, alei, parcaje si covor asfaltic - 

strada Mare a Unirii”; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Domnule președinte dați-mi voie..” 

Domnul președinte de ședință Macovei Liviu George: „Vă rog doamna 

Tătaru aveți cuvântul.” 

Doamna consilier Tătaru Alexandra: „Mulțumesc. Așa cum ați spus și în 

comisie, mi se pare strigător la cer ce se întâmplă cu această reabilitare de pe Strada 

Mare a Unirii. Îmi aduc aminte că în urmă cu trei ani, domnule primar anunțați cu surle 

și cu trâmbițe că ați semnat contractul pentru această stradă, așa cum vă lăudați 

dumneavoastră există și postarea pe facebook, avea o valoare de 4,4 milioane de lei. 

Conform declarațiilor dumneavoastră trebuia să finalizați aceste lucrări în șapte luni 

de zile, nu ați făcut acest lucru, acum motivele le știți doar dumneavoastră, în fine. 

Aproape de începerea verii ați mai postat o dată că acest contract și-a găsit resursele 

necesare prin programul Anghel Saligny cu o valoare de 5,7 milioane de lei, acum 

veniți și spuneți că nu vă ajung banii și mai cereți de la bugetul local încă 2,3 milioane 

de lei. Sincer m-aș fi așteptat să nu se întâmple asta, am crezut că vreți să faceți 

economie la buget având în vedere că o parte din aceste lucrări nu se mai fac, spre 

exemplu scoaterea plăcii de beton de sub asfalt pe un sector, mai ales după dezastrul 

lăsat în urmă de constructori în zona școlii Ion Basgan. Mai mult decât atât, mie îmi 

pare că pe această stradă cel puțin de la intersecția cu Ana Ipătescu și Mărășești o parte 

dintre lucrări și aici mă refer la trotuare sunt deja făcute prin proiect cu fonduri 
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europene, prin urmare suma totală mie mi se pare...pe care o propuneți mi se pare 

colosală și ar trebui să-i spuneți colegului dumneavoastră, primul ministru PSD Marcel 

Ciolacu, că acest program Anghel Saligny nu este atât de bun din moment ce 

municipalitatea trebuie să contribuie cu peste 50% din bani la bugetul local, deci pentru 

celelalte proiecte la ce ne așteptăm? Să suplimentăm la nesfârșit sumele? Mă abțin la 

acest proiect. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Da, mulțumesc! 

Doamna Tătaru, domnul primar v-a ascultat cu mare atenție. Domnule primar vă rog 

să...” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Rămân 

uimit de faptul că în sfârșit avem un câștig în urma unui mandat de doi ani și jumătate, 

trei ani...hai să spunem, de când doamna Tătaru este viceprimar, un câștig în sensul că 

avem un expert în ce înseamnă construcții și o invit pe stradă...la trotuare, să verifice 

cu atenție calitatea lucrărilor, dar totodată să citească și documentația cu maximă 

atenție. Doamna Tătaru...unu...stimați colegi, contractul da a fost încheiat cu clauză 

suspensivă în 2020, dar nu am putut lansa ordinul de începerea lucrărilor decât în iulie, 

anul acesta, când am avut sursa de finanțare, conform legilor privind finanțele publice 

locale. Deci, nu puteam să lansăm o execuție fără a avea finanțarea. Din 2020, ianuarie 

2020 până în august 2023 conform Institutului Național de Statistică, indicele de 

inflație a fost de....a crescut cu 45,2 %, conform legilor statului OUG 47/2022 se 

actualizează toți indicatorii tehnico-economici conform indicelui de inflație. Unu la 

mână, doi la mână, dacă citeați cu atenție în 2020, dar nu ați avut timp atunci că erați 

ocupată cu campania electorală, ați fi văzut că la momentul aprobării documentației de 

avizare a lucrărilor de intervenție nu au fost stipulate sau prevăzute de către proiectant 

lucrări de săpături, în speță de distrugere a plăcii de beton de la intersecția cu Revoluției 

până la intersecția cu Ana Ipătescu, ci doar frezare și refacere covor asfaltic cu ridicare 

la cotă a capacelor de canalizare și a gaigherelor de scurgere. Trotuarele care au fost 

făcute printr-un alt proiect nu sunt decontate și prin acest proiect, nu insinuați că facem 

greșeli infantile, de care credeți dumneavoastră că ar putea să facă alți USR-iști. Noi 

facem lucrările de calitate iar dacă dumneavoastră v-ați fi proiectat o casă în 2020 pe 

terenul pe care l-ați cumpărat nu cred că mai puteați să construiți cu aceiași bani în 

2023. Vă mulțumesc!” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Da, mulțumesc 

domnule primar, deci se pare că greșeala e undeva la comunicare și în 2020 și în iulie. 

Cred că mai departe, vă rog dacă mai sunt discuții pe marginea acestui proiect. Dacă 

nu, supun la vot proiectul numărul 1. Cine este „pentru”? În sală toată lumea este 

„pentru”. Pe on-line doamna Ailincuței?” 

       Doamna consilier Ailincuței Lauriana : „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Balaban?” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Stroie?” 

       Doamna consilier Stroie Mirela: „Abținere. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Tătaru 

„abținere”. Domnul Ungureanu este „pentru”, domnul Dumitru „pentru”, domnul 

Nistoroiu? ” 
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       Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Drumea ?” 

       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Balaban?” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Nu eram sigur, să știți.” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru, sigur.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Mulțumesc! Doamna 

Drumea v-am auzit, da?” 

       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

       Cu 17 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei 

Liviu George, Răduță Nicolae, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 2 voturi „abținere” din partea doamnelor 

consilieri Stroie Mirela și Tătaru Alexandra proiectul numărul 1 în completarea ordinii 

de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 291 

 

       Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 2 în completarea ordinii de zi: 

proiect de hotărâre pentru completarea și modificarea Hotărârii Consiliului 

Local al Municipiului Focșani nr. 384/2015 privind aprobarea inventarului 

bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al municipiului Focșani, cu 

modificările și completările ulterioare;Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vă rog discuții dacă 

sunt, dacă nu, supun la vot proiectul numărul 2. Cine este „pentru”? În sală toată lumea 

este „pentru”. În on-line domnul Nedelcu „pentru”, domnul Ungureanu „pentru”, 

domnul Dumitru „pentru”. Doamna Ailincuței? ” 

       Doamna consilier Ailincuței Lauriana : „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Balaban?” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Tătaru?” 

       Doamna viceprimar Alexandra Tătaru: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnul Nistoroiu? ” 

       Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Drumea și 

doamna Stroie.” 

       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

       Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru. ” 

       Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei 

Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 
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proiectul numărul 2 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind            

hotărârea nr. 292 

 

        Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 3 în completarea ordinii de zi: 

proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Focşani nr. 101/2023 privind aprobarea implementării proiectului 

„Construirea de insule ecologice digitalizate ȋn Municipiului Focşani”, etapa          

a II-a; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect. Nu sunt, supun la vot proiectul numărul 3. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe on-line domnul Nedelcu „pentru”, 

domnul Ungureanu „pentru”, domnul Dumitru „pentru”. Doamna Ailincuței? Doamna 

Balaban? ” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Tătaru?” 

       Doamna viceprimar Alexandra Tătaru: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Domnul Nistoroiu? ” 

       Domnul consilier Nistoroiu Alexandru: „Pentru.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Drumea?” 

       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Stroie?” 

       Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Ailincuței?” 

       Doamna consilier Ailincuței Lauriana : „Pentru. ” 

       Cu 19 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei 

Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 3 în completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind            

hotărârea nr. 293 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Trecem la proiectul 

numărul 4 și ultimul de fapt din această ședință extraordinară.” 

 

       Se prezintă proiectul de hotărâre înscris la numărul 4 în completarea ordinii de zi: 

proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 1 la H.C.L. nr. 424/26.09.2019,  

cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Vă rog discuții pe 

marginea acestui proiect. Nu sunt, supun la vot proiectul numărul 4. Cine este 

„pentru”? În sală toată lumea este „pentru”. Pe on-line domnul Nedelcu „pentru”, 

domnul Ungureanu „pentru”, domnul Dumitru „pentru”. Doamna Drumea? ” 

       Doamna consilier Drumea Alina Ramona: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Ailincuței?” 

       Doamna consilier Ailincuței Lauriana : „Pentru. ” 
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       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Balaban?” 

       Doamna consilier Balaban Luminița: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Doamna Stroie, 

doamna Tătaru?” 

       Doamna viceprimar Alexandra Tătaru: „Pentru. ” 

       Doamna consilier Stroie Mirela: „Pentru. ” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Și domnul Ungureanu 

care este „pentru”. Am uitat pe cineva? Și domnul Nistoroiu, da. Domnul Nistoroiu ne 

auziți? Nu cred că mai este.” 

       Cu 18 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor Bîrsan Costel, Costea 

Ionel, Dumitru Victor, Drumea Alina Ramona, Gheoca Corneliu-Dumitru, Macovei 

Liviu George, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul numărul 4 în 

completarea ordinii de zi a fost aprobat devenind hotărârea nr. 294 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Dacă mai sunt discuții, 

cred că mai avem și secțiunea a II-a. Vă dau citire: cererea de anulare/revocare 

integrală a Hotărârii Consiliului local al municipiului Focșani nr. 55/2000 formulată 

de avocat Corina Dodoiu, însoțită de Informarea nr. 85803/2023.” 

       Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Dacă nu mai sunt 

discuții pe marginea proiectelor de astăzi....” 

       Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Are o problemă personală, dumneaei contestă hotărârea privind aprobarea 

regulamentului...aprobarea regulamentului privind metodologiei de stabilire a 

consumului de apă potabilă și repartizarea..și face procedură prealabilă pe cabinet, vrea 

să se judece. Colegii mei de la monitorizare și control servicii publice au făcut o 

informare prin care susțin oportunitatea și legalitatea hotărârii 55, aprobată deja. În 

cadrul Asociației de proprietari are ceva discuții vis a vis de repartizarea consumului. 

Ne menținem sau vă mențineți sau nu hotărârea aprobată...nu, nu este proiect...în 

situația în care dumneavoastră...” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Doamna secretar ca să fie supusă la vot trebuie 

proiect. Noi nu putem...ce să facem acum?” 

       Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Nu, în situația în care dumneavoastră ați avut la mapă atât petiția cât și informarea și 

considerați că potrivit petiției doamna Dodoiu are dreptate și propuneți inițierea unui 

proiect privind modificarea...ăsta era pasul următor, nu are rost să ne apucăm să facem 

proiect de hotărâre privind aprobarea sau nu a petiției.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Da, dar noi nu putem vota aici, scuzați-mă.” 

       Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Dar nu votați.” 

       Domnul consilier Bîrsan Costel: „Noi nu putem vota...asta e altceva.” 

       Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță: 

„Pe o discuție liberă vă spuneți punct de vedere ...” 
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        Domnul preşedinte de şedinţă Macovei Liviu-George: „Da, alte discuții dacă 

mai sunt, dacă nu, declar ședința de consiliu local închisă. Mulțumesc mult pentru 

participare!” 

       Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu vă 

mulțumesc și vă doresc weekend plăcut!...și vă invităm la fotbal întâi și pe urmă la 

științe.” 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,              SECRETARUL GENERAL AL 

                Macovei Liviu-George                          MUNICIPIULUI FOCŞANI, 

                                                                   Marta Carmen Ghiuță 
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